

6D4N 台湾亲子游 阿里山 + 小人国主题乐园 TAIWAN FAMILY TRIP





精简行程

第一天 新加坡 র 桃园

(机上用餐)

☑ 桃园夜市

第二天 桃园 🗕 嘉义

(早/午)

- ☑ 龙腾断桥 (乘搭旧山线铁道自行车前往胜兴车站)
- ☑ 中社观光花市
- ☑ 三只小猪休闲农场
- ☑ 文化路夜市

第三天 嘉义 🖨 台中

(早/午)

- ☑ 阿里山国家森林游乐区
- ☑ 奋起湖老街
- ☑ 中华路夜市

第四天 台中 🖨 台北

(早/午/晚)

- ☑ 小人国主题乐园+迷你世界
- ☑ 凤飞飞故居
- ☑ 大溪老街

第五天 台中 🗟 台北

(早/午)

- ☑ 毛公主之家
- ☑ 凤梨酥DIY体验
- ☑ 台北101购物中心(观景台自费)
- ☑ 天禄艺术馆
- ☑ 阳明山花钟
- ☑ 小油坑火山口
- ☑ 士林夜市

<mark>第六天 </mark>台北 🖨 桃园 🏹 新加坡

(机上用餐)

购物站



✓ 天禄艺术馆

✓ 山地特产





- ✓ 4早餐/4午餐/1 晚餐 风味餐:
- ★ 台式BBQ ★ 阿里山风味 ★ 蒙古包蒸笼宴
- ★ 五彩小笼包

观光景点:

桃园

◆ 桃园夜市 - 是台湾桃园市一个非常受欢迎的夜市,尤其在当地居民和游客之间。它位于市中心,是一个汇集了各种美食、购物和娱乐的好去处。

苗栗

◆ 龙腾断桥 - 位于台湾苗栗县三义乡,建于1907年,最初是一座红砖拱桥,横跨在苗栗县三义乡的龙腾溪上。这座桥是由日本在殖民台湾期间修建的,用来连接当时台湾西部的重要铁路干线。如今,龙腾断桥已经成为一个旅游景点,尤其适合喜欢历史和摄影的游客。每年秋天,周边的山坡上还会有美丽的枫叶景色,非常适合拍照留念。

台中

◆ 中社观光花市 - 座落在后里往山义的台13线公路旁,占地广达六公顷,是难得一见的大型休闲、观光花卉农场,因地理位置的特殊,造就了花卉的天堂、芯卉的国度,它将原本平凡无奇的世界添上了美丽的色彩。

新竹

◆ 小人国主题乐园 – 小人国主题乐园的「迷你世界」是以台湾、中国大陆和世界各国的着名景观建筑模型为主题,每座模型皆以原尺寸的二十五分之一缩小呈现,迷你世界园区景观建筑模型总计共130组,不论是建筑或景观都栩栩如生。园区中游乐设施相当丰富,共有室内、室外的游乐园,适合大朋友、小朋友一起享乐。

毒业

◆ 阿里山 - 阿里山共由18座高山组成。日出、云海、晚霞、森林与高山铁路,合称阿里山五奇,而邹族原住民人文资源更增其观光魅力。除了阿里山森林游乐区的自然美景之外,也可以顺道畅游奋起湖,区内素以瀑布清溪、奇石怪木等自然景观为主,展现原始的旷野情趣,令人有深入原始林探险的感觉。此外,奋起湖当地的山野菜、笋、草仔粿与爱玉子等都非常可□,建议您不妨品尝。

台北

- ◆ 台北101购物中心 这座最高的建筑拥有一个五层的大型购物中心,占据金融中心的七层楼,其中还包括台湾证券交易所。您还可以自费搭乘电梯前往第89层的观景台。
- ◆ **阳明山花钟** 位于台湾台北市阳明山国家公园内,是一座由鲜花装饰而成的巨大时钟,不仅展现了阳明山四季变化的花卉之美,还以其精准的时间显示和独特的设计,成为游客打卡拍照的热门景点。
- ◆ 士林夜市 是台北市大规模的观光夜市,因邻近学区拥有众多年轻族群客层,加上捷运站及公车交通便利而成为具有指标性的夜市。士林夜市拥有众多小吃 美食,像是士林大香肠、蚵仔煎、臭豆腐、冰品及大饼包小饼等。



酒店住宿(4晚)

- ✓ 蜜月世纪酒店或同级
- x1晚
- ✓ 乐客商旅酒店或同级

x1晚 x1晚

✓ 凤凰酒店或同级

x1晚

✓ 富驿商旅酒店或同级

无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





D1 SINGAPORE ₹ TAOYUAN

(MOB)

D2 TAOYUAN 🗐 CHIAYI

(B/L)

- Remains of Longteng Bridge (Include The Old Mountain Line Rail Electric Bike to Shenghsing Station)
- ☑ ZhongShe Flower Garden
- ☑ Wenhua Road Night Market

D3 CHIAYI 🖨 TAICHUNG

(B/L)

- ☑ Alishan National Forest Recreation Area
- ☑ Fengihu Old Street
- ☑ Zhonghua Road Night Market

D4 TAICHUNG 🖨 TAIPEI

(B/L/D)

- ☑ Window On World Theme Park + Mini World
- ☑ Feng Feifei Former Residence
- ☑ Daxi Old Street

5 TAICHUNG 🖨 TAIPEI

(B/L)

- ☑ Mao's House
- ☑ Pineapple Cake DIY Experience
- ☑ Taipei 101 (Observatory Own Expenses)
- ☑ Tienlu Arts Center
- $\ensuremath{\,\boxtimes\,}$ Yangmingshan Flower Clock
- ☑ Xiaoyoukeng Recreation Area Volcanic Crater
- ☑ Shihlin Night Market

TAIPEI A TAOYUAN T

(MOB)





- √ 4 Breakfast / 4 Lunch / 1 Dinner Special Cuisine:
- ★ Taiwanese BBQ
- ★ Alishan Cuisine
- ★ Colorful Xiao Long Bao
- ★ Mongolian Yurt Steamer Feast

TOURIST ATTRACTIONS:

TAOYUAN

◆ Taoyuan Night Market - Is a very popular night market in Taoyuan City, Taiwan, especially among locals and tourists. Located in the city center, it is a great place to enjoy a variety of food, shopping, and entertainment.

MIAOLI

Remains of Longteng Bridge - Located in Sanyi Township, Miaoli County, Taiwan, was built in 1907. Originally a red brick arch bridge, it spanned the Longteng Creek in Sanyi Township. The bridge was constructed by the Japanese during their colonization of Taiwan, serving as part of an important railway line in western Taiwan at the time. Today, Longteng Broken Bridge has become a tourist attraction, particularly appealing to history enthusiasts and photographers.

TAICHUNG

 ZhongShe Flower Garden - In Hout is a great place for floral lovers. The European-style gardens and sea of flowers that vary at the change of seasons are frequently visited by wedding picture photographers especially.

HSINCHU

• Window on China Theme Park - The "mini world"of the Theme Park is based on famous landscape architecture models of Taiwan, China and all over the world. Each model is reduced to 4% of the original size but remains life like with a total of 130 groups. There are as well lots of amusement facilities include the indoor and outdoor amusement parks, covering thousands of acres suitable for different generations to enjoy together.

CHIAYI

 Alishan Scenic Area (Alishan Forest Railway) - One of only three mountain railways in the world. Apart from the scenic train trip, it's known for its beautiful forests, cloud formations, sunrise views etc.

TAIPEI

- ◆ Taipei 101 Shopping Mall The tallest building with a mega five-story shopping mall, occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take a quick lift to 89th floor observatory by own expense.
- Yangmingshan Flower Clock Located within Yangmingshan National Park in Taipei, Taiwan, there is a giant clock decorated with flowers. This floral clock not only showcases the beauty of the seasonal flowers in Yangmingshan but also features precise timekeeping and a unique design, making it a popular spot for tourists to take photos.
- Shihlin Night Market Considered to be the largest and most famous night market in the city. Great place of local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and souvenirs.





√ Tianlu Arts Center

√ Local Products



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Century Hotel or Similar Class
- ✓ Look Hotel or Similar Class
- √ Phoenix Hotel or Similar Class
- √ FX Hotel or Similar Class

- x 1 Night x 1 Night x 1 Night
- x 1 Night

NO OPTIONAL TOUR

· 台湾 TAIWAN ·

货币 Currency	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 – TWD	信用卡 Credit Card	* Major credit	心,以延长你的信用卡额度 t cards such as Visa and Master tty widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day**以当天正率为	拨号代码 Dial Code	Taiwan 台湾	: +886 : +886
电压 Voltage	Voltage - almost always 110 V 电压 – 110伏特	插座 Power Socket	类型 / Type C – 类型 / Type I – /	两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 两个圆脚插头 / 2 round pin 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾(台北) 时间与马来西亚时间标准时 无相差	行李托运 Luggage Allowance	not more than than 7kg	l are entitled to check in 1 luggage of 20kg and a hard carry bag not more -件不超过7公斤的手提行李上机, 不超过20公斤
气候 Weather	Spring 春季 Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Au 5℃ - 24℃ 20℃ - 32	9. sg S	autumn 秋季 月-11月 ep to Nov 7℃-9℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 11℃ - 0℃ *Subject to weather of the day**以当天天气报告为准**
飞机型号 Aircraft Type	B788			
Departure Da 出发日期: Tour Fare:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue	N Surcharge	
团费: Tipping: 小费:		机场税及燃油附加费: Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:		
	GD Partner:			

